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1. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.

2. Val av justerare
Magnus Lindmark utses att justera protokollet jämte ordförande.

3. Föregående protokoll
Föregående protokoll läggs till handlingarna.

4. Rapport från rådet
Rådet lyfter att en del andra råd får utbildning i digital
kommunikation från Funka.
Vid rådets möte i juni gästar Myndigheten för digital
tillgänglighet rådet (DIGG).

5. Rapport från förvaltningen
Förvaltningen är fortsatt påverkade av pandemin men
upplevelsen är att det stabiliserats något gällande exempelvis
sjukfrånvaro. Fortsatt krisledning i förvaltningen, men tre
ggr/vecka nu i jämförelse med dagligen som det fanns behov av
tidigare. Socialtjänst och fritid följer bemanningen dagligen.
Beslut om att dagliga verksamheter ska hållas stängda pågår till
sista maj och det har ännu inte kommit signaler från
krisledningsnämnden gällande beslut därefter.
Inget i övrigt att rapportera.

6. Nämndärenden.
Nämndärenden som inte beskrivs nedan hade rådet inga
synpunkter kring.

Nr 5 - Tertialrapport 1 2020. Rådet lyfter att det är oroande
siffror som syns gällande ekonomi. Vill påpeka till kommande
rapport att det vore bra med mer jämförelser från exempelvis
föregående år och förklaringar för vad som är orsak och åtgärd.

Rådet lyfter även svårigheten att ta del av en så omfattande
rapport när de har så få dagar på sig att tillgodogöra sig
materialet. Enligt instruktionen från kommunstyrelsen ska rådet
få handlingarna en vecka innan rådets sammanträde och detta
problem påtalas regelbundet rådet.

Nr 6 - Beslut om att hålla stadsdelsnämndens sammanträde i
juni inom stängda dörrar. Rådet lyfter att förvaltningen måste
kunna ordna med alternativa lösningar så att medborgare ändå
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kan lyssna och ställa frågor till politiker även då sammanträdet
är bakom stängda dörrar.

Nr 8 - Planeradeförändringar inom verksamheter enligt LSS i
Brommas regi. Rådet lyfter frågor om hur förvaltningen
motiverar planerad flytt av den teckenspråkiga verksamheten
och om det finns nackdelar med att deras nya lokaler ligger
längre bort i Bromma.

Enhetschef för enheten för personligt stöd förklarar att
bemanningen från den teckenspråkiga gruppbostaden följer med
flytten. Fördelar och nackdelar har vägts samman och landat i
att Blackebergsbackens lokaler är bättre anpassade för
teckenspråkiga verksamheten och ökar möjligheter för
kommunikation och stöd. Personal på gruppbostaden bistår med
stöd för personer att ta sig ut och vara delaktiga i samhällslivet.
Vid tillfälle då teckenspråkiga verksamheten tillfälligt
evakuerades för ett tag sedan synliggjordes också fördelarna
med andra lokaler för gruppen, främst ur ett kommunikativt
perspektiv.

Nr 11 -Motion om att årligen erbjuda utbildning i hjärt- och
lungräddning tillförskolelärare. Rådet ställer sig positiva till
motionen och ser det som mycket viktigt att kompetensen finns i
förskoleverksamheter. Frågan lyfts att det behöver fångas upp
när personal med kompetens slutar så kompetensen kvarstår
inom verksamheterna.

Nr 12 - Inbjudan till samråd omförslag till detaljplanför del av
Geografiboken 1 m. fl. i stadsdelen Abrahamsberg. Rådet
uttrycker behov av att säkerställa tillgänglighet i miljön i stort,
både fysiskt och taktilt. Även att gång- och cykelvägar är
anpassade.
Förvaltningen svarar att staden alltid ska tillgänglighetsanpassa
så det bör man kunna utgå från att de gör. Ärendet rör
detaljplanen inte själva byggnationen. Rådet uttrycker att det
inte alltid följs kring tillgänglighetsanpassning.

Nr 16 -Förvaltningsgruppen Protokoll nr 9. Det framkommer
att Medborgarkontoret fortsatt är stängt och erbjuder
samhällsvägledning digitalt. Rådet uttrycker det är av vikt att
kontakt säkerställs för de som inte kan kontakta digitalt, samt
påtalar vikten av att informationen sprids via tidning och
hemsidan.
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Fråga lyfts om utskrivning av smittade patienter från sjukhus.
Förvaltningen informerar om det förstärkningsteam som är
startat som ska arbeta med hemtjänst för brukare med Covid -
19.

Rådet lyfter frågan om hur förvaltningen hanterar att
relationsvåldsteamets inflöde är lågt. Förvaltningen förklarar att
inflödet återgått till att vara normalt igen. Informationsinsats om
relationsvåld är under arbete.

7. Inkomna och utgående skrivelser
Inga inkomna och utgående skrivelser.

8. Krishändelser och stöd till personer med funktionsnedsättning.
Inget att tillägga.

9. Övriga frågor
Några kommuner har börjat med ökad digitalisering och en del
råd erbjuds läsplatta för att få ärenden via den istället för
utskrivna dokument. Fråga lyfts om det kommer införas i
Stockholm/Bromma.

Rådet påtalar bristande tillgänglighet vid Brommaplan med flera
hinder, vilket även lett till att ledamot ramlat.
Förvaltningen förklarar att det inte är förvaltningens mark att
åtgärda. Det är staden centralt och
trafikkontoret/exploateringskontoret som ansvarar för marken.
Förvaltningen vet inte var i processen som de befinner sig
gällande åtgärder och ombyggnation vid Brommaplan. Behov
av åtgärder kan anmälas in till trafikkontoret.
Verksamhetscontroller inom lokal och park ska ta upp frågan
vid kommande möte med trafikkontoret/exploateringskontoret.
Ledamot ska skicka in bilder på hinder till
verksamhetscontroIler.

Synpunkt från rådet om att det vore bra om staden kan ordna
rörelsegympa utomhus eller liknande utomhusaktivitet som är
tillgänglig för alla.

10. Åtgärdslista

Information om trygghetsundersökning avseende
resultaten i Bromma samt arbetet därefter.
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- Förslag att bjuda in representanter för äldreomsorgen
till ett råd med fokus på hur de jobbar med
funktionshinderfrågor. Äldreomsorgen är bokade till
rådets möte i november.

- Dialog kring förvaltningens syn på rådets roll.
Stadsdelsdirektör är bokad till rådets möte i september.
Besök från nämndens ordförande och vice ordförande är
bokat till oktober.

- Krishändelsehantering.

11. Nästa möte: Tisdag den 9 juni 2020, lokal Judarn.
Representanter från Myndigheten för digital förvaltning (DIGG)
närvarar via skype.

Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet.
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